
 

 

 
 
Protokoll styrelsemöte söndagen den 25 januari 2024 på Turistgården 

Närvarande: Eva-Marie Sandell, Sven Svederberg, Maria Andersson, Ann-Sofi 

Pettersson, Gunilla Millisdotter, Helle Alenius Pallesen, Ingrid Lilja, Sune Karlsson 

Frånvarande: Anders Ekholm, Adjungerad Norbert Robles 

Ordförande Gunilla hälsar välkomna 

1. Dagordningen godkändes 

2. Till  justeringsperson väljes Eva-Marie Sandell 

3. Föregående mötesprotokoll föredrages 

4. Ekonomi  a. Bankkonto ca 174 778,98 kr per den 31/12 Intäkter 128 357,80 kr 

bidrag 29 348,00 rörelseintäkter 2023 157 705,80 kr                                          

Summa kostnader 68691,72    Resultat 2023 26 178,76                                                        

5. Aktiviteter.                                                                                                                  

Planering av föredrag: a. Monika erbjuder sig att hålla ett föredrag om 

Hemmafruns vedermödor under andra världskriget 7/4,                                        

b. Lena Carlsson och Ida Matilda Öiulfstad koordination av föredrag under året 

med Vens golfklubb.                                                                                                       

c. Gunilla håller föredrag om Arkitektur, konst och politik den 28/4                      

d. Maria redovisar kontakten med Knut Svensson Små foton som han kan sälja 

för 175 kr (hans kostnad 125 kr). Bedöms väl säljbart.                                                            

e. Kurt har också en affisch på fotopapper som kostar ca 325 kr. Antingen 

bilder med personer eller med byggnader/utsikter skulle vara bättre. 

Diskussion med Knut via Maria.                                                                                                                 

f. Karen: Överenskommelse med Karen som är positiv till att kulturföreningen 

säljer mobilväskor, små påsar med blixtlås. Produktionen är igång.                                                                          

g. Kontrakt för sommarens utställningar ej reviderat. Det gamla används i 

sommar.  Försäkringsvärde. Max 100.000 kr per utställare och 300.000 per 

utställning. Avvikelse efter särskilt beslut.                                                                                                                         

h. Ändringar i hyreskontrakt: Förslag 2000 kr per dygn. 1000 kr i förskott och 

resterande 2v före första hyresdag. 1000 kr kommer inte att betalas ej i retur 



 

 

vid avbokning.  Allmänna ordningsregler: ”Våldsamma” aktiviteter ej tillåtna. 

Max antal personer skall anges = 100. Hyresgästens personnummer skall 

anges. Syftet med att hyra lokalen skall anges. Kontaktperson skall anges. För 

närvarande har vi bord för 48 sittande.                                                                        

i. Översyn av kontrakt för lägenheten är inte klar. Det gamla används under 

året. Sänglinne inköpes, badlakan och handdukar inköpes. Eva-Marie ansvarig.    

6. Hemsidan är uppdaterad av Ann-Sofi och kalendern fungerar. 

7. Information från de olika utskotten 

Bygg: Anders ej närvarande.                             

Beslut om talare vid vernissager: Sune Karlsson?  

Hasse Carlsson kan av hälsoskäl inte komma till planerad utställning under 

tiden 15/6 till 4/7. Karin Gissberg ersätter. Hon har gått på konstskola i 

Trondheim. Skall ställa ut på Galleri Herta i vår.  

Hur mycket ska vi hjälpa till med den privata utställningen? Hjälp ges på 

begäran.  

Konstrundan 2024:  Ann-Sofi redovisar. Anmälda är 23 konstnärer. Sponsorer 

hittills 14 st. Några kan ha tillkommit. Kristian Mandin håller i detta.   

Uppdatering av adresslistan är klar och utskickad. 

Önskemål av beach-flagga om Vens konstrunda? Info tavla till Vens kulturhus - 

Anders har lovat - Gunilla påminner. Förslaget om en flagga (gul?) i samband 

med konstrundan under 4 dagar gillas. 

Förslag om att skänka konstverk till kulturföreningen och sedan hålla en 

auktion på kulturföreningen söndagen den 25/8 alt 1/9 kl 13. Temat skulle 

kunna vara ”Rotation av Venkonstverk”. Gunilla frågar Anders vi avvaktar 

denna diskussion. 

Info till vakter bör på förekommen anledning justeras. Gunilla och Ingrid går 

igenom.  

8. Årsmötet 24/3 kl 14:30. Info har gått ut. Nästa möte 24/3 kl 13.00 på 

Turistgården 

9. Ordförande förklarar mötet avslutat. 



 

 

 

 

……………………………………….   

Gunilla Millisdotter ordförande   

 

 

…………………………………… 

Sven Svederberg sekreterare 

 

 

……………………………………………… 

Maria Andersson Justeringsperson 

 


